

Title (en)

WALL ELEMENT FOR DOUGH PRODUCT DRYERS.

Title (de)

WANDELEMENT FÜR TEIGWARENTROCKNER.

Title (fr)

ELEMENT A PAROI POUR SECHOIRS DE PRODUITS A PATE ALIMENTAIRE.

Publication

EP 0194293 A1 19860917 (DE)

Application

EP 85904621 A 19850909

Priority

- CH 437284 A 19840913
- DE 3439860 A 19841031

Abstract (en)

[origin: WO8601883A1] In a dough product dryer (1) with an insulating jacket surrounding the dryer and whose side components consist of individual externally-convex wall elements (10) which can be clamped in their peripheral regions against frame sections (13) of the dryer, the wall elements (10) are convexly curved in the form of a cylinder section and the relevant frame sections (13) are correspondingly shaped to match.

Abstract (fr)

Dans un séchoir pour produits à pâte (1) doté d'une enveloppe isolante qui entoure le séchoir, et dont les éléments latéraux sont composés d'éléments de paroi latéraux (10) extérieurement convexes pouvant être serrés dans leurs régions périphériques contre des sections de cadre (13) du séchoir, les éléments de paroi (10) sont dessinés avec un profil convexe en forme de section de cylindre, et les sections de cadre correspondantes (13) sont dotées d'une forme qui s'y adapte.

IPC 1-7

F26B 25/12

IPC 8 full level

F26B 25/12 (2006.01)

CPC (source: EP US)

F26B 25/12 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 8601883A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8601883 A1 19860327; EP 0194293 A1 19860917; EP 0194293 B1 19900829; JP H0692868 B2 19941116; JP S62501028 A 19870423;
US 4774773 A 19881004

DOCDB simple family (application)

EP 8500455 W 19850909; EP 85904621 A 19850909; JP 50423085 A 19850909; US 86574686 A 19860417